
Protokół Nr XLVIII/14

z XLVIII sesji Rady Miasta Piły, która odbyła się w dniu 18 lipca 2014 r.

w sali 229b Urzędu Miasta Piły

(czas trwania godz. 12:00 – 12:40)

Obrady  XLVIII  sesji  Rady  Miasta  Piły  otworzył Przewodniczący  Rady  Miasta  Piły  Rafał 

Zdzierela. Po stwierdzeniu quorum – obecnych było 20 radnych (nieobecni byli: radna Małgorzata 

Karwacka,  radna  Jolanta  Lubińska  i  radny  Paweł  Jarczak), Przewodniczący  powitał  radnych

i przybyłych gości. Listy obecności radnych i gości stanowią załącznik do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta Piły Rafał Zdzierela przedstawił wniosek Prezydenta Miasta Piły 

w sprawie zwołania sesji Rady Miasta Piły, wraz z porządkiem obrad – wniosek wraz z porządkiem 

obrad stanowią załącznik do protokołu.

Porządek obrad przedstawiał się następująco:

1.Sprawy regulaminowe.

2.Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2014 – 2024 – druk 

nr 873.

3.Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok – druk nr 874.

4.Zamknięcie obrad.

Ad 2. i Ad 3.

Piotr  Głowski,  Prezydent  Miasta  Piły podziękował  Radnym  za  obecność  i  za  zrozumienie. 

Ponieważ są dobre wiadomości finansowe i  te  wiadomości nie powinny czekać,  to poproszono

o nadzwyczajny tryb.

Ewelina  Ślugajska,  skarbnik  Gminy  Piła zreferowała  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany 

Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  na  lata  2014  –  2024  i  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany 

uchwały budżetowej na 2014 rok. Skarbnik Gminy omówiła łącznie oba projekty uchwał.

Radny Mieczysław Karpiński powiedział,  że jest trochę zbulwersowany, że spółka Aqua – Pil 

generuje  straty.  Nie  jest  to  oczywiście  zaskoczenie,  natomiast  trzeba  zapytać,  która  część 

zarządzanej  przez spółkę instytucji  generuje głównie te straty i  jakiej  wielkości,  jakie  działania 

naprawcze  są  podejmowane.  Radny  poprosił  też  o  uszczegółowienie  tematu  związanego

z kolejnymi środkami potrzebnymi na dokończenie przebudowy centrum Wyspy.



Radny Zbigniew Kosmatka zapytał  czy wymienione przez Skarbnik 100 złotych VAT-u, które 

mamy  otrzymać  bądź  otrzymaliśmy,  na  podstawie  indywidualnej  interpretacji  Ministra,  to  są 

pieniądze, które już są czy też, które dopiero będą.

Skarbnik Gminy Piła powiedziała, że strata, którą spółka Aqua – Pil w tym roku zanotowała jest 

mniejsza niż w latach poprzednich, natomiast trzeba sobie powiedzieć, że decyzją również Rady,

w poprzednim roku samo Centrum Strzelectwa Sportowego otrzymało dużo większe pieniądze niż 

na starcie, w związku z tym nie możemy podzielić straty na część sportową i rekreacji wodnej. 

Planowane pierwotnie wartości uzyskane w ramach działalności strzelnic były na poziomie około 

400  tysięcy  złotych  straty  rocznie  przy  samym  Centrum.  W  tym  momencie,  po  uzyskaniu 

większego dofinansowania z Gminy, ta strata Centrum Strzelectwa Sportowego spadła, dlatego też 

chcemy doprowadzić do takiej sytuacji, żeby również i rekreacja wodna, po otrzymaniu większych 

wpłat  z  tytułu  finansowania  obecności  np.  uczniów  klas  piątych  lub  czwartych  na  basenach, 

również w znaczący sposób obniżyła koszty i straty tej części. Tak czy inaczej, gdyby liczyć bez 

dopłat, część rekreacji wodnej przynosi większe straty niż część strzelecka. Odnosząc się do pytania 

radnego Zbigniewa Kosmatki,  Skarbnik powiedziała,  że jeśli  chodzi  o szkołę podstawową nr 5

i wymienione przez Radnego 100 tysięcy złotych, to są to środki, które dopiero wpłyną do budżetu. 

Te  pieniądze  moglibyśmy  już  pozyskać  w  ramach  złożenia  korekty  deklaracji  do  Urzędu 

Skarbowego dwa, trzy tygodnie temu, natomiast w związku z tym, że pisaliśmy jeszcze o kolejne 

trzy interpretacje do roku 2011, gdzie są dużo większe pieniądze, to wstrzymaliśmy tę procedurę po 

to, aby jednorazowo dokonać kilku lub kilkunastu korekt deklaracji VAT-owskich za poprzednie 

miesiące. Próbujemy jeszcze policzyć koszty związane z samym ogrzewaniem, olicznikowaniem tej 

sali i chcemy to przejść jedną procedurą, jedną kontrolą, jedną weryfikacją. Ta interpretacja jest

w 100% prawidłowa, a co do drugiej, którą otrzymaliśmy dzisiaj, mieliśmy pewne wątpliwości,  

aczkolwiek potwierdziły się założenia,  które planowaliśmy na początku roku. Odpowiadając na 

pytanie  radnego  Mieczysława  Karpińskiego  o  prace  na  Wyspie,  Skarbnik  powiedziała,  że 

dodatkowe roboty związane są przede wszystkim z rozbiórką starej części fontanny i tego, co się 

pod tą fontanną znalazło. Skarbnik dodała, że dyrektor Wydziału Rozwoju i Funduszy Europejskich 

Jolanta Sobieszczyk mogłaby udzielić dokładniejszych informacji na ten temat. Ewelina Ślugajska 

powiedziała też, że temat wynika z robót odkrywkowych w tej części Wyspy i z kwot, które nie  

były przewidziane w kosztorysie i nie były przewidziane we wniosku, który był złożony w ramach 

przetargu  na  realizację  tego  przedsięwzięcia.  Po  kontroli  i  po  zakwalifikowaniu  tych  robót 

dodatkowych  przez  Inspektora  Nadzoru,  który  jest  powołany  w  ramach  przetargu,  również 

nieograniczonego, do reprezentowania inwestora w tym zakresie, zostały wskazane takie brakujące 

wartości na tym zadaniu, co nie znaczy, że do czasu zakończenia projektu nie pojawi się coś, czego 

nie można było przewidzieć na tym etapie. Zakończenie projektu planowane jest do końca września 
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br. i dlatego te decyzje musiały być podjęte tak szybko i w trybie nadzwyczajnym.

Radna Maria Miler poprosiła o uszczegółowienie tematu robót dodatkowych pod fontanną.

Rafał Zdzierela, przewodniczący Rady Miasta Piły powiedział, że dyrektor Jolanta Sobieszczyk 

została już poproszona na posiedzenie i odpowie na pytanie radnej Marii Miler.

Radny  Janusz  Kubiak  zapytał  czy  przez  wspomniane  prace  dodatkowe  zagrożony  jest 

wrześniowy termin zakończenia projektu.

Skarbnik Gminy Piła powiedziała, że ewentualne zmiany, które muszą być zrealizowane na tym 

etapie, mogą być wykonane dopiero wtedy, kiedy będą zabezpieczone środki w budżecie, bo każde 

roboty dodatkowe są związane z podpisaniem umowy, w związku z tym, jeżeli kolejna sesja byłaby 

24 sierpnia – to byłoby to półtora miesiąca straconego czasu, inne przedsięwzięcia musiałyby być 

wstrzymane.

Przewodniczący Rady Miasta Piły zarządził przerwę w obradach.

Przewodniczący Rady Rafał Zdzierela wznowił obrady.

Jolanta  Sobieszczyk,  dyrektor  Wydziału  Rozwoju  i  Funduszy  Europejskich  udzielając 

odpowiedz  na  pytanie,  powiedziała,  że  podpisana  została  kolejna  umowa  na  dofinansowanie 

dokumentacji.  Dyrektor  Sobieszczyk  powiedziała,  że,  jak  Radni  wiedzą,  Wyspa  jest  nowym 

terenem,  w  tym  sensie,  że  to  jest  na  nowo  usypywana  przed  laty  wyspa  i  mimo  założeń 

projektowych, które poczynili projektanci, pomimo tego, że zrobili w miarę skrupulatne badania 

geologiczne,  okazało  się,  że  w miejscu  gdzie  jest  bardzo  głęboka  komora  technologiczna  pod 

fontanny,  zaistniała  potrzeba  znacznie  poważniejszych  niż  pierwotnie  skosztorysowano  robót 

rozbiórkowych,  związanych  także  z  wycinaniem  zbrojenia,  które  tam  się  znalazło.  Poza  tym, 

planowano, że podbudowy, które istniały pod starymi kostkami zostaną wykorzystane, natomiast 

wykreowanie poprawnych spadków, odwodnień, na tym dość sporym placu i fakt, że powstanie tam 

też  fontanna  płaska  z  „sikaczami”,  powoduje,  że  dla  czystości  eksploatacji  trzeba  było  te 

podbudowy inaczej wykreować, a to niestety wiązało się z tym, że większe nakłady trzeba ponieść 

na wykonanie tego co jest pod bezpośrednimi nawierzchniami.
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Głosowanie Ad 2.:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie, 20 głosami „za”.

Głosowanie Ad 3.:

Radni podjęli uchwałę 19 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”.

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad,  Przewodniczący  Rady  Miasta  Piły  Rafał 

Zdzierela zakończył obrady XLVIII sesji Rady Miasta Piły.

Protokół sporządziła: Przewodniczący Rady Miasta Piły

Małgorzata Leśniak (-) Rafał Zdzierela
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